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Ziggy Krassenberg 
In de mooiste gezichten van Zutphen ben ik deze week te gast bij iemand die naar mijn mening  
een van de meest kleurrijke personen uit onze stad is. Hij woont inmiddels in Friesland en ik zocht 
hem op voor zijn verhaal dat het verdient om verteld te worden en prachtig past in deze week 
waarin ook de Zutphense Pride plaatsvindt.


Hij vertelt me dat hij geboren en getogen is in Zutphen. Tot zijn 17e heeft hij hier gewoond. Zijn 
jeugd was zeker niet makkelijk. Zijn vader was Michel Krassenberg, een beroemde rockgitarist die 
helaas afgelopen jaar is overleden. Zijn moeder is Sas Jansen, iemand die samen met zijn vader 
optrad en daarmee destijds ook een bekend figuur was. Daarmee heeft hij de liefde voor muziek 
met de paplepel ingegoten gekregen. Hij vertelt me hoe zijn moeder worstelde met een 
drugsverslaving en zijn vader en relatie kreeg met iemand die het contact tussen hem en zijn 
vader lange tijd heel moeilijk maakte. Deze situatie escaleerde dusdanig dat hij uiteindelijk uit huis 
geplaatst is en in een zorgboerderij in Wichmond terechtkwam. Dat bleek echter van korte duur 
doordat daar een steek-incident plaatsvond en vervolgens kwam hij terecht bij Stal aan het 
Enzerick, ook een zorgboerderij in Vorden. Daar heeft hij een hele goede tijd doorgemaakt, waarbij 
hij zich er veilig en thuis voelde. Hij vertelt daarover dat de eigenaren daarvan echte toppers zijn 



die hem veel hebben geleerd. Gelukkig is later, sinds 2022 het contact met zijn vader goed 
hersteld en spraken ze elkaar elke week. 


Omdat hij altijd al heel graag zong is hij al op zijn achtste jaar in het centrum van Zutphen op 
straat gaan zingen, iets wat hij tot zijn 15e haast elke zaterdag is blijven doen.  Toen kwam het 
moment waarop hij auditie deed Voor Idols en belandde in de tv wereld. Die ambitie had hij al van 
jongs af aan en vanaf zijn tiende jaar deed hij mee aan audities, telkens tevergeefs. Zo deed hij 
mee aan The Voice Kids en Holland’s got talent maar kwam net steeds niet tot de ronde op tv, tot 
uiteindelijk Idols waar hij als zevende eindigde. Dat was voor hem de echte kennismaking met 
televisie. Op zijn achttiende deed hij vervolgens mee aan de Voice en kwam tot aan de live 
rondes. Corona legde daarna alles een hele poos stil. Vervolgens besloot hij het over een andere 
boeg te gooien door mee te doen aan K2 zoekt K3. Dat gaf een enorme boost aan bekendheid. 
Zo had hij online 60 miljoen weergaven op zijn pagina. Hij ging er in het programma helaas als 
eerste uit. Tegelijk ontstond daarmee een enorme golf aan haat die op hem afkwam, iets wat hem 
ook in Zutphen overkwam. Hij vertelt me daarover dat hij destijds weggetreiterd werd, heel veel 
bedreigingen kreeg, met stenen werd bekogeld en zelfs met een fles in zijn gezicht geslagen. Puur 
om wie hij was, wat hij deed en hoe hij eruit zag. Op enig moment is hij zijn scooter opgestapt en 
is weggevlucht naar Utrecht waar hij een poos is gaan wonen. Op dat moment was hij zeventien 
jaar. Dat deed hem uiteraard veel pijn, ook omdat hij zijn familie en vrienden in Zutphen had 
wonen, contacten die hem hierdoor werden ontnomen.  Dat maakt  dat hij nu enorm blij is dat er 
nu een Zutphense Pride is, waar hij ook zal optreden. Spannend is dat zeker, want dit wordt na 
zijn vertrek de allereerste keer dat hij er weer optreedt. 


Het meest recente avontuur dat hij in de media beleefde was American Idol. Mede door de 
terugkerende haat die er vanuit Nederland opkwam naar wie hij is, wilde hij op een ander, groter 
en meer onafhankelijk podium laten zien wat hij kon. Toen hij op Curaçao op vakantie was zag hij 
daar een aanmeldformulier en dacht; let’s give in a shot ! Een week later kreeg hij al bericht dat hij 
in de “call” mocht deelnemen, een online sessie waarin je met de executive producers auditie 
mag doen. Daar kreeg hij gelijk te horen dat hij door was en auditie mocht gaan doen voor Luke 
Brian, Lionel Ritchie en Katy Perry. Twee weken later vloog hij naar Los Angeles. Het leverde hem 
enorm veel op, kwam tot in de laatste rondes van het programma en kreeg veel waardevolle 
contacten en een enorm aantal volgers uit Amerika. 


Door de regels heen klinkt een constante strijd waarin hij zich steeds lijkt te moeten verdedigen 
tegen alle kritische geluiden, om wie hij is. Hij zegt het als levensdoel te zien om het verschil te 
kunnen maken. Hij is blij met zichzelf, geniet van het leven ondanks alle tegenslag en voelt zich 
dankbaar dat hij dit mag doen. ‘Blijkbaar kunnen mensen dat moeilijk hebben’, zegt hij. Voor hem 
is het juist een trigger om door te gaan. Daarbij noemt hij expliciet dat de veiligheid voor de 
LGBTQ+ gemeenschap enorm is gedaald en wil daar aandacht voor. ‘Ik kan het ook, en als ik het 
kan kan jij het ook’, waarbij hij graag een voorbeeld wil zijn voor iedereen in de strijd om te mogen 
zijn wie je bent. De Pride Zutphen is daarom voor hem belangrijk, zodat ook hier iedereen gezien 
kan worden. 


Persoonlijk geraakt door zijn indrukwekkende  verhaal maar nog meer door de moed die hij heeft 
om te zijn wie wij is, sluit ik dit artikel, in de hoop dat acceptatie en tolerantie een stukje mag 
groeien door jullie deelgenoot te maken van zijn verhaal, Ziggy Krassenberg ! 



